
حضور در لیگ 
قهرمانان آسیا برای 

بازیکنان داخلی و 
خارجی پرسپولیس 

و البته مربیان ایرانی 
و خارجی یک تجربه 

متفاوت و ویژه است 
و حتی اگر بازیکن 

یا مربی ای برای 
ادامه همکاری با 

این باشگاه دودل 
باشد، حضور در لیگ 
قهرمانان و تورنمنت 

بین المللی و تقابل 
با ستاره های خارجی 

می تواند تجاربی 
گرانقیمت و متفاوت 

برای آنها باشد

:

 zخبر

علیرضا امامی فر

گزینه جدی جانشینی محمدی

گفتــه می شــود ایــن پیشکســوت پرســپولیس که مدتــی مدیریــت آکادمی 
تیم های ملی فوتبال را به عهده داشت گزینه جدی پست معاونت اجرایی 
باشــگاه پرســپولیس است و شــاید جای محمد محمدی را بگیرد. امامی فر 
هــم در مصاحبــه ای گفتــه قبل از عید نــوروز با درویش صحبــت کرده بوده 
و شــرایطش را بــه او گفتــه بــود. امامی فــر ضمــن تأکیــد بــر اینکــه همیشــه 
پرســپولیس را دوســت داشته گفته باید شــرایط برای حضورش در باشگاه 

فراهم باشــد و بزودی همه چیز مشــخص خواهد شــد.

میلاد سرلک

دوباره شگفت زده مان می کند؟

با اشتباه بزرگی که صدری مدیرعامل دو سال قبل باشگاه پرسپولیس در تنظیم 
قرارداد این هافبک شاخص مرتکب شد پرسپولیس هر فصل باید دنبال تمدید 
قرارداد او باشد. سرلک سال قبل در شرایطی که گفته می شد دوست دارد 
به حاشیه خلیج فارس برود خیلی راحت قراردادش را تمدید کرد. امسال هم 
همان شایعات درباره او وجود دارد و باید دید او که اصلاً مصاحبه نمی کند باز 

هم شگفت زده مان می کند و راحت قراردادش را تمدید خواهد کرد یا خیر.

بهنام ابوالقاسمپور

جانشین پیروانی نمی شود

بعد از جدی شــدن احتمال جدایی افشــین پیروانی از ســمت مدیریت تیم 
پرســپولیس گمانه زنی درباره گزینه های جانشــینی او شروع شد و حتی نام 
بهنام ابوالقاســمپور هم به میان آمد اما جالب اینجاســت که ابوالقاسمپور 
بــا پیروانــی تمــاس گرفتــه و گفته بــا توجه به اینکه در باشــگاه پرســپولیس 
سمت دارد قصد ندارد جای او را بگیرد و این شایعات تنها برای ایجاد تنش 

بین آنها و درگیر کردن پرســپولیس با حواشــی جدید مطرح شــده است.

از کمپ سرخ
13پرسپولیس

پرسپولیس: در کمال آرامش 
بازیکن جدید می گیریم

 کار تمدیدی ها 
رو به پایان است

ع  و شر ز  ا بعد  پنجشنبه  ز  و ر
گمانه زنی ها و بالا گرفتن شایعات 
درباره نقل و انتقالات پرسپولیس، 
این باشگاه با انتشار اطلاعیه ای 

کوتاه بالاخره واکنش نشان داد.
در اطلاعیه باشگاه آمده است: پس 
از گذشت چند روز از پایان فصل 
گذشته که با قهرمانی پرسپولیس 
در هر دو جام باشگاهی همراه بود، 
فعالیت های نقل و انتقالاتی باشگاه 
نیز آغاز شد تا پر سپولیس بتواند 
حضوری قدرتمند در فصل آینده 
لیگ برتر و همچنین لیگ قهرمانان 
آسیا داشته باشد. از همین رو 
مذاکره با بازیکنانی که طبق نظر 
سرمربی محترم تیم، قراردادشان 
باید تمدید می شد از همان هفته 
گذشته آغاز شده و تمدید قرارداد 
این گروه از بازیکنان تقریباً در 

مراحل پایانی است.
علاوه بر این، طبق لیستی که یحیی 
ل  رسا ا ه  باشگا به  گل محمدی 
داشته، باشگاه در حال مذاکره با 
گزینه های مدنظر است و بدیهی 
است تا زمانی که توافق حاصل 
نشده، نمی توان در این زمینه به 

هواداران عزیز اطلاع رسانی کرد.
هواداران فهیم پر سپولیس به خاطر 
دارند که فصل گذشته نیز مدیریت 
باشگاه در کمال آرامش و به دور 
از هر گونه هیاهو براساس برنامه 
و نیازهای کادر فنی اقدام کرد و 
امسال نیز طبق همین رویه پیش 
خواهیم رفت تا علاوه بر حفظ  شأن 
و منزلت باشگاه بزرگ پرسپولیس، 
در  نظر  رد  مو ن  یکنا ز با جذب 
چهارچوب تعریف شده و البته در 
کمترین فاصله زمانی انجام شود. 
از هواداران عزیز می خواهیم نسبت 
به بعضی اتفاقات طراحی شده 
در فضای مجازی هوشیار باشند 
و همچنین از رسانه های محترم 
خواهشمندیم از گمانه زنی های 
بی مورد پیرامون فعالیت نقل و 
انتقالاتی پرسپولیس پرهیز کنند 
تا باشگاه در آرامش کامل بتواند 
برای بستن تیمی قدرتمند و برطرف 
کردن نیازهای کادر فنی اقدام کند.

 اطلاعیه باشگاه پرسپولیس درباره 
آرام کردن جو و کاستن از حواشی 
و شایعات در این خصوص منتظر 
شده اما در خود چیز دندانگیری 
ندارد و طبیعتاً از امروز باز هم 
شایعات و حواشی حتی به شکل 
گسترده تری ادامه پیدا خواهد کرد.

 
 

ادامه نگرانی ها تا اولین خرید

این هفته منتظر 
اخبار خوب باشیم؟

باشگاه پرسپولیس در اطلاعیه خود 
پیرامون نقل و انتقالات اعلام کرده 
کار مذاکره با بازیکنان تمدیدی 
در مراحل پایانی است و اگر واقعاً 
اینگونه باشد قبل از شروع تمرینات 
باید قرارداد نفرات مهمی مثل میلاد 
سرلک، سعید صادقی، عیسی 
آل کثیر، گئورگی گولسیانی و امید 
عالیشاه تمدید شود. در واقع انتظار 
می رود این اتفاق در همین هفته رخ 
دهد و باید از امروز منتظر شنیدن 
اخبار خوب از باشگاه سرخ پایتخت 
باشیم. در مورد خریدهای جدید 
اما هیچ خبری نیست و باشگاه 
در اطلاعیه خود امیدواری داده 
که در کمال آرامش کار را پیش 
خواهد برد. باشگاه پرسپولیس 
برای اینکه هواداران ناآرام را کمی 
آرام کند فصل قبل را مثال زده و 
اینکه یک سال پیش در بحث خرید 
بازیکن چقدر خوب عمل کردند و 
سر آخر نتیجه اش را هم گرفتند 
اما هواداران پرسپولیس با توجه به 
حضور پرقدرت سپاهان در نقل و 
انتقالات مثل هر سال و البته تعیین 
تکلیف کادر فنی استقلال نگران 
جذب اندک بازیکنان شاخص در 
بازار فوتبال ایران هستند و به نظر 
می رسد تا وقتی بازیکن مهمی 
جذب نشود این فضای پرتنش 

تداوم داشته باشد.
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حدود دو ماه دیگر یعنی روز دوم شهریور 
ماه قرعه کشی لیگ قهرمانان آسیا برگزار 
خواهد شد. به نظر می رسد امسال سوپر 
لیگ یا همان لیگ نخبگان برگزار نخواهد 
شد و مسابقات با همان فرمت قبلی برگزار 
می شود اما بازه زمانی برگزاری مسابقات 
شبیه لیگ قهرمانان اروپا خواهد شد و این 
مسأله به سود تیم های غرب آسیا از جمله 
پرسپولیس خواهد بود. پرسپولیس در کنار 
دو باشگاه متمول و قدرتمند عربستانی 
و قطری در سید یک این رقابت ها قرار 
دارد و با اینکه بودجه، امکانات و شرایط 
تدارکاتی اش فرسنگ ها تا این باشگاه ها 
فاصله دارد اما به خاطر موفقیت های چند 
سال اخیر و شرایطی که در لیگ خودمان 

داشته در سید یک قرار می گیرد.
طی دو روز گذشته بهترین و بدترین قرعه 

ممکن در فصل آینده برای پرسپولیس 
بررسی شده و احتمال رویارویی با تیمی 
از عربستان بالاست. در بهترین حالت 
پرسپولیس می تواند در گروهی شامل 
نسف قارشی ازبکستان )سید2(، آهال 
ترکمنستان یا الفیصلی اردن، استقلال 
تاجیکستان یا بمبئی هندوستان )سید 3( 
و هر تیمی غیر از النصر عربستان به عنوان 
برنده بازی پلی آف )سید4( قرار گیرد. در 
بدترین حالت هم می توان با العین امارات 
و النصر امارات از سید 1 و 4 همگروه شد 
چرا که حریفان سید 3 اصلاً دشوار به نظر 
نمی رسند. از بین تیم های حاضر در پلی آف 
که تراکتور قطعاً در گروه پرسپولیس قرار 
نمی گیرد و از آنجایی که سه تیم پلی آف 
مشخص نشده و النصر عربستان، تراکتور 
و العربی قطر حریفان خود را نمی شناسند 
و یک تیم هم با نبرد الوکره قطر مقابل 
نوبهار )نوف باخور( ازبکستان بالا خواهد 
آمد شاید تقابل با یکی از همان سه تیم 
که از یک مرحله پایین تر بالا خواهند آمد 

برای پرسپولیس بهتر باشد.
اینکه پرسپولیس در کدام گروه حضور 

داشته باشد و مثلاً جذابیت تقابل با 
رونالدو و کانته در النصر را تجربه کند یا نه 
به کنار، آنچه حضور در لیگ قهرمانان را 
برای پرسپولیس پراهمیت جلوه می دهد 
در دو موضوع جدی نهفته است. اول 
اینکه حضور در لیگ قهرمانان آسیا و 
بازگشت به این تورنمنت قاره ای بعد از 
یک سال غیبت مهم ترین انگیزه برای 
تمدید قرارداد بازیکنان و مربیانی خواهد 
بود که شاید دوست داشته باشند به هر 
دلیلی حضور در تیم ها یا لیگ های دیگری 
را تجربه کنند و برای ماندن در پرسپولیس 

دودل هستند.
حضور در این تورنمنت برای بازیکنان 
داخلی و خارجی پرسپولیس و البته مربیان 
ایرانی و خارجی یک تجربه متفاوت و 
ویژه است و حتی اگر بازیکن یا مربی ای 
برای ادامه همکاری با این باشگاه دودل 
باشد، حضور در لیگ قهرمانان و تورنمنت 
بین المللی و تقابل با ستاره های خارجی 
می تواند تجاربی گرانقیمت و متفاوت 
برای آنها باشد. بنابراین این اتفاق ویژه را 
به نوعی آپشن می دانند. این مسأله برای 

باشگاه پرسپولیس هم یک مزیت است 
تا در فصل نقل و انتقالات کمتر از تیم هایی 
که در این مسابقات حضور ندارند ناز 
بازیکنان و مربیان را بکشد. چند روز قبل 
»په په لوسادا« مربی بدنساز پرسپولیس 
با یک نشریه اسپانیایی مصاحبه کرده 
و گفته بود بی صبرانه منتظر حضور در 
لیگ قهرمانان است. این یعنی که با وجود 
پیشنهاد از قطر و امارات، او با گوشه چشم 
پرسپولیس برای ادامه همکاری با آغوش 
باز پا پیش خواهد گذاشت و آماده است 

تا کار را آغاز کند.
هیچ بعید نیست همین مسأله برای 
یحیی گل محمدی هم مهم ترین دلیل 
و انگیزه برای بازگشت به پرسپولیس و 
ادامه همکاری اش باشد. طوری که یحیی 
از خستگی و حضور در تیمی دیگر حرف 
می زد هیچ کس تصور نمی کرد دنبال ادا 
و اطوار برای باشگاه است یا دوست دارد 
نازش را بخرند اما معجزه لیگ قهرمانان 
به کمک پرسپولیس آمد و یحیی با انگیزه 
حضور در این مسابقات و چالشی دیگر به 
کارش برگشت تا شاید کار نیمه تمامش را 

با تمام دشواری ها و موانع صعب العبور در 
آسیا تمام کند.

حضور در لیگ قهرمانان آسیا یک امتیاز 
ویژه و بزرگ دیگر نیز برای پرسپولیس 
خواهد داشت و آن ایجاد انگیزه برای 
مربیان و بازیکنان خواهد بود. با قهرمانی 
در هر دو جام لیگ برتر و جام حذفی و البته 
بردن اتوماتیک وار سوپرجام، حالا ایجاد 
انگیزه برای بازیکنان یکی از مهم ترین و 
جدی ترین چالش های کادر فنی خواهد 
بود و یحیی پیش خود به این فکر می کند 
که چطور بازیکنانش را برای موفقیت های 
بعدی تهییج کند اما حضور در لیگ 
قهرمانان مهم ترین و بزرگترین آپشنی 
است که می تواند بازیکنان را به سوی 

موفقیت های بعدی سوق دهد.
با در نظر گرفتن این دو امتیاز، راه یافتن به 
لیگ قهرمانان آسیا برای پرسپولیس این 
فصل حکم یک معجزه دارد و اینجاست 
که تلاش های صورت گرفته جهت محقق 
شدن امتیاز حرفه ای و آنچه باشگاه 
طی سه ماه گذشته انجام داد مهم تر و 

حیاتی تر به نظر می رسد.

اتفاقــی کــه بــرای علیرضــا بیرانونــد 
رخ داد باعــث شــد همــه ماجراهــای 
مربــوط بیــن ایــن بازیکــن و باشــگاه 
پرســپولیس بــرای مدتــی فرامــوش 
شود. با این وجود بعد از بازگشت تیم 
ملــی از ازبکســتان و پیگیــری اخبــاری 
دربــاره جراحــی فــک بیرانونــد،  خبــر 
آمــد نوتیــس دوم ایــن بازیکــن هــم به 

باشــگاه ابــلاغ شــده اســت.
روز پنجشنبه خبر آمد بیرانوند دومین 
اخطــار را هــم بــه باشــگاه پرســپولیس 
داده و ایــن بــار 5 روز زمــان گذاشــته 
اســت. در واقــع بیــرو بــا ایــن اخطــار 
تــا ســه روز دیگــر بــه پرســپولیس 
فرصــت داده اســت تــا مطالباتــش 
را کــه بالــغ بــر 8/5 میلیــارد تومــان 
خواهــد شــد، پرداخــت کنــد آن هم در 

شــرایطی کــه از باشــگاه هیــچ خبــری 
دربــاره پرداخــت باقیمانــده مطالبــات 
بازیکنــان و مربیان؛ چه باقیمانده رقم 
قرارداد فصل قبل شــان، چه آپشــن ها 

و پاداش هــا بــه گــوش نمی رســد.
در چنیــن شــرایطی رضــا درویــش 
روز پنجشــنبه بــه صــورت تلفنــی بــا 
بیرانونــد صحبت کرد و دیروز هم برای 
ملاقات و عیادت از ملی پوش مصدوم 
پرســپولیس بــه منــزل او رفــت. جالب 
اینکه گفته شــده در این ملاقات هیچ 
صحبتــی درباره اخطار و مســائل مالی 
مربــوط بــه  طلــب بیــرو بیــن طرفیــن 
رد  و بــدل نشــده کــه عجیــب بــه نظــر 
می رســد. در واقــع اینطــور گفتــه شــد 
کــه ایــن دیــدار فقــط از بــاب ملاقات و 
احوالپرســی صــورت گرفتــه و بیرانونــد 

هــم چــون در معذوریــت اخلاقــی قرار 
گرفتــه در مواجهــه بــا درویــش هیــچ 

حرفــی از پــول نــزده اســت!
ایــن اتفاق در حالــی رخ می دهد که در 
موعــد حضــور تیــم ملــی در تورنمنــت 
کافــا گفتــه می شــد بعــد از بازگشــت 
بیرانونــد به تهران،  درویش جلســه ای 
بــا او برگــزار خواهــد کــرد تــا مشــکلات 
پیــش آمده بیــن طرفین حل شــود اما 
اخطــار او باعــث خواهد شــد تا قرارداد 
ایــن بازیکن یکطرفه فســخ شــود و آن 
وقــت حتی اگــر پرســپولیس مطالبات 
او را پرداخــت کنــد بایــد دنبــال بســتن 
قــرارداد جدید با این دروازه بان باشــد.

در عیــن حــال از ســوی دیگــر گفتــه 
می شــود هنــوز نوتیــس اول بیرانونــد 
هــم بــه پرســپولیس نرســیده چــرا 

کــه ســازمان لیــگ یــا کمیتــه تعییــن 
وضعیــت فدراســیون بایــد ایــن اخطار 
بــلاغ  را بــه باشــگاه پرســپولیس ا
کنــد کــه چنیــن اتفاقــی یــا نیفتــاده یــا 
مدیــران پرســپولیس چیــزی از آن بروز 
نمی دهنــد. از طرفــی گفتــه می شــود 
اگــر بیرانونــد قصــد فســخ قــراردادش 
را داشــت بعــد از پایــان موعــد اخطــار 
اول ایــن کار را انجــام می داد و ظاهراً با 

باشــگاه راه خواهــد آمــد.
 

یک خبر خوب درباره بیرانوند
بعــد از مصدومیــت شــدید بیرانونــد و 
اعــلام ایــن خبــر کــه او بایــد فکــش را 
جراحــی کنــد، گمانه زنی هــای زیــادی 
صــورت گرفــت کــه بیرانونــد بازی های 
یکــی، دو هفتــه ابتدایــی فصــل را از 

دســت خواهــد داد یــا نه  امــا درنهایت 
خبــر رســید کــه فــک بیرانونــد نیــازی 
بــه جراحــی نداشــته و او امــروز بــرای 
درمانــش از طریــق دیگــری اقــدام 
خواهــد کــرد و بــه گفتــه خــودش ســه 

تــا چهــار هفته دیگــر می توانــد تمرین 
یــن  کنــد. ظاهــراً مشــکلات فــک ا
دروازه بــان باعث شــده او در تکلم هم 
دچــار مشــکل باشــد و در ملاقــات بــا 
درویش هم فک بیرو بانداژ شده بود.

درویش و بیرانوند بالاخره رودررو شدند

عیادت و احوالپرسی بدون توجه به اخطار دوم!

 zنگاه

محمد قراگزلو
روزنامه نگار 

 همه دوست دارند تمدید کنند
همــــــــه انگیزه پیــــدا می کنند

معجـــــــــــــــــــزه 
لیگ قهرمانان


